

In faith whereof the abovementioned Plenipotentiaries have signed the present Convention.

En foi de quoi les plénipotentiaires susnommés ont signé la présente Convention.

Done at Geneva, this fourteenth day of December, nineteen hundred and twenty-eight, in a single copy, which shall remain deposited in the archives of the Secretariat of the League of Nations, and certified true copies of which shall be delivered to all the Members of the League and to the non-member States referred to in Article 12.

Fait à Genève, le quatorze décembre mil neuf cent vingt-huit, en un seul exemplaire qui restera déposé dans les archives du Secrétariat de la Société des Nations, et dont les copies certifiées conformes seront délivrées à tous les Membres de la Société et aux États non membres, mentionnés à l'article 12.

Germany:

Allemagne:

WAGEMANN.  
DR. PLATZER.

Austria:

Autriche:

W. BREISKY.  
DR. ROTHE.  
RIEMER.

Belgium:

Belgique:

Conformément à l'article 11 de la Convention, la Délégation belge, au nom de son Gouvernement, déclare ne pouvoir accepter, en ce qui concerne la colonie du Congo belge, les obligations qui découlent des clauses de la présente Convention.<sup>(1)</sup>

A. JULIN.

United States of Brazil:

États-Unis du Brésil:

J. A. BARBOSA-CARNEIRO.  
A. CAVALCANTI ALBUQUERQUE DE GUSMÃO.

*Translation by the Secretariat of the League of Nations—*

(1) In pursuance of article 11 of the Convention, the Belgian Delegation declares on behalf of its Government that it cannot accept, in regard to the Colony of the Belgian Congo, the obligations arising out of the clauses of the present Convention.